



Job Title: Principal, Drafting Instructions
Post No: 85001003
Job Level: PL 6.3
Annual Salary: vt. 3,272,000
Location: Port Vila

About Us
The Vanuatu Law Reform Commission is an independent statutory body funded by the Government of Vanuatu and created under the Law Commission Act [Cap 115].The role of the VLRC is to continuously study and review the laws of Vanuatu and where required recommended improvement, modernisation and reform of these laws. The VLRC is intended to act as an independent body that will keep Vanuatu laws up to date.

The Role
The VLRC requires a Principal, Drafting Instructions to join the team. This is an exciting time to join VLRC as the office grows and expands its services over the next 2-3 years. The Principal Drafting Instructions, will play a key role as supervisor of the Research Division. This role requires an individual who has strong drafting background who would transform policy into instructions that are not only practical but can be translated into legislative provisions. This role should be able to link public policy to legislative drafting and be in all working Committees of the Commission to assist in the translation of policy to instructions for drafting.

The Candidate
Must
(a) have a Bachelor of Law or a postgraduate qualification in law (desirable);
(b) have some legislative drafting experience (preferably 4-5 years' experience);
(c) demonstrate effective supervision at an operational management level;
(d) show strong leadership skills;
(e) be an excellent communicator and
(f) demonstrate a high level of computer literacy using Microsoft Software including Word, PowerPoint and Outlook.

Language: Must be fluent in English and Bislama, French would be an advantage
Further information including the Job Description for this position can be obtained from the VLRC in Port Vila or by contacting the MJCS Vacancy: vacancy_mjcs@vanuatu.gov.vu or Lawson Jack Samuel: lsamuel@vanuatu.gov.vu Tel: 33620 Or 7745248. Both males and females are encouraged to apply. Applications must be made with relevant copies of certificates and CVs attached, and addressed to the Secretary, Vanuatu Law Reform Commission, **not later than 4:30 PM, 11th June 2021.**

Job Title: Principal, Research
Post No: 85001005
Job Level: PL 6.3
Annual Salary: vt. 3,272,000
Location: Port Vila

About Us
The Vanuatu Law Reform Commission is an independent statutory body funded by the Government of Vanuatu and created under the Law Commission Act [Cap 115].The role of the VLRC is to continuously study and review the laws of Vanuatu and where required recommended improvement, modernisation and reform of these laws. The VLRC is intended to act as an independent body that will keep Vanuatu laws up to date.

The Role
The VLRC requires a Principal, Research to join the team. This is an exciting time to join VLRC as the office grows and expands its services over the next 2-3 years. The Principal Research, will play a key role as supervisor of the Research Division. This role requires an individual who has strong legal research background who would transform research into policy. This role should be able to link research to public policy and be able to lead legislative reviews approved by the Commission.

The Candidate
Must
(g) have a Bachelor of Law or a postgraduate qualification in law (desirable);
(h) have strong legal research experience (preferably 4-5 years' experience);
(i) demonstrate effective supervision skills;
(j) show strong leadership skills;
(k) be an excellent communicator and
(l) Demonstrate a high level of computer literacy using Microsoft Software including Word, PowerPoint and Outlook.

Language: Must be fluent in English and Bislama, French would be an advantage
Further information including the Job Description for this position can be obtained from the VLRC in Port Vila or by contacting the MJCS Vacancy: vacancy_mjcs@vanuatu.gov.vu or Lawson Jack Samuel: lsamuel@vanuatu.gov.vu Tel: 33620 Or 7745248. Both males and females are encouraged to apply. Applications must be made with relevant copies of certificates and CVs attached, and addressed to the Secretary, Vanuatu Law Reform Commission, **not later than 4:30 PM, 11th June 2021.**

Titre de poste: Agent principal de rédaction des instructions
Numéro de poste: 85001003
Niveau de poste: PL 6.3
Salaire annuel: 3 272 000 VT
Lieu d'affectation: Port-Vila

Qui sommes-nous?
La Commission de Réforme des lois de Vanuatu (CRLV) est un organisme indépendant financé par le gouvernement de Vanuatu et créé en vertu de la loi sur la Commission de Réforme des lois [Cap 115]. Le rôle de la CRLV est d'étudier et de réviser en permanence les lois de Vanuatu et, le cas échéant, de recommander l'amélioration, la modernisation et la réforme de ces lois. Le CRLV est censé agir en tant qu'organisme indépendant qui maintiendra les lois de Vanuatu à jour.

Rôle
La CRLV a besoin d'un agent principal de rédaction des instructions, pour se joindre à l'équipe. Il s'agit d'une période passionnante pour se joindre à l'équipe de la CRVL, car le bureau se développera et étendra ses services au cours des deux ou trois prochaines années. L'agent principal de rédaction des instructions, jouera un rôle clé en tant que superviseur de la Division de la recherche. Ce poste requiert une personne ayant une bonne expérience en matière de rédaction, traduire en instructions les politiques qui non seulement sont pratiques mais peuvent être transposées en dispositions législatives. Cette personne doit être capable de faire le lien entre la politique publique et la rédaction législative et d'être dans tous les comités de travail de la Commission pour aider à traduire la politique en instructions pour la rédaction.

Le candidat
Doit
(a) être titulaire d'une licence en droit ou d'un diplôme universitaire supérieur en droit (souhaitable) ;
(b) avoir une certaine expérience de la rédaction législative (de préférence 4 à 5 ans d'expérience) ;
(c) faire preuve d'une supervision efficace à un niveau de gestion opérationnelle ;
(d) faire preuve de bonnes capacités de leadership ;
(e) posséder un excellent sens de la communication et
(f) maîtriser les logiciels Microsoft notamment Word, PowerPoint et Outlook.
Langue: Maîtrise parfaite de l'anglais et du bichlamar, le français étant un atout.
De plus amples renseignements, y compris le descriptif de poste, peut être obtenus auprès du CRVL à Port-Vila ou en contactant par email le MJCS Vacancy à vacancy_mjcs@vanuatu.gov.vu ou Lawson Jack Samuel à lsamuel@vanuatu.gov.vu, ou par téléphone au 33620 ou 7745248. Hommes et femmes sont encouragés à postuler. Les candidatures doivent être inclure les copies pertinentes des certificats et un CV, puis adressées au Secrétaire, Commission de Réforme des lois de Vanuatu, **au plus tard à 16h30, le 11 juin 2021.**

Titre du poste: Agent principal de recherche
Numéro du poste: 85001005
Niveau de poste: PL 6.3
Salaire annuel: 3 272 000 VT
Lieu d'affectation: Port-Vila

Qui sommes-nous?
La Commission de Réforme des lois de Vanuatu (CRLV) est un organisme indépendant financé par le gouvernement de Vanuatu et créé en vertu de la loi sur la Commission de Réforme des lois [Cap 115]. Le rôle de la CRLV est d'étudier et de réviser en permanence les lois de Vanuatu et, le cas échéant, de recommander l'amélioration, la modernisation et la réforme de ces lois. Le CRLV est censé agir en tant qu'organisme indépendant qui maintiendra les lois de Vanuatu à jour.

Rôle
La CRLV a besoin d'un agent principal de recherche pour se joindre à l'équipe. Il s'agit d'une période passionnante pour se joindre à l'équipe de la CRVL, car le bureau se développera et étendra ses services au cours des deux ou trois prochaines années. L'agent de recherche jouera un rôle clé en tant que superviseur de la Division de la recherche. Ce rôle requiert une personne ayant une bonne expérience de la recherche juridique et capable de traduire les recherches en politique. Ce rôle doit permettre de relier la recherche à la politique publique et de diriger les examens législatifs approuvés par la Commission.

Le candidat
Doit
(g) être titulaire d'une licence en droit ou d'un diplôme universitaire supérieur en droit (souhaitable) ;
(h) avoir une bonne expérience de la recherche juridique (de préférence 4 à 5 ans d'expérience);
(i) faire preuve de compétences efficaces en matière de supervision;
(j) faire preuve de bonnes capacités de leadership;
(k) posséder un excellent sens de la communication et
(l) maîtriser les logiciels Microsoft notamment Word, PowerPoint et Outlook.
Langue: Maîtrise parfaite de l'anglais et du bichlamar, le français étant un atout.
De plus amples renseignements, y compris le descriptif de poste, peut être obtenus auprès du CRVL à Port-Vila ou en contactant par email le MJCS Vacancy à vacancy_mjcs@vanuatu.gov.vu ou Lawson Jack Samuel à lsamuel@vanuatu.gov.vu, ou par téléphone au 33620 ou 7745248. Hommes et femmes sont encouragés à postuler. Les candidatures doivent être inclure les copies pertinentes des certificats et un CV, puis adressées au Secrétaire, Commission de Réforme des lois de Vanuatu, **au plus tard à 16h30, le 11 juin 2021.**

Taetol blong wok: Prinsipol Drafting Instraksen
Namba blong Psot: 85001003
Level blong Wok: PL 6.3
Salari long wan Yia:VT 3,272,000
Ples: Port Vila

Infomesen blong mifala
Vanuatu Loa Rifom Komisen hemi wan indipenden bodi blong loa we Gavman blong Vanuatu i fandem mo i setap folem Law Commission Act [CAP 115]. Wok blong VLRK hemi blong stap gohed blong stadi mo lukluk long olgeta loa blong Vanuatu oltaem, mo sipos hemi luk se i nid blong mekem, bambae hemi mekem rekomendesen blong impruvum mo mekem olgeta loa ia i kam long standed blong tede. Vanuatu Loa Rifom Komisen hemi blong stap olsem wan indipenden bodi blong kipim olgeta loa blong Vanuatu i stret folem standed blong tede.

Wok
Vanuatu Loa Rifom Komisen i nidim wan Prinsipol, Drafting Instraksen blong joenem tim. Hemia hemi wan gudfala taem blong joenem VLRK from se ofis bambae i mekem sevis blong hem i gro i kam bigwan long nekis 2 o 3 yia. Mein wok blong Prinsipol Drafting Instraksen hemi olsem wan supavaesa insaed long Risej Divisen. Wok ia i nidim wan man we hemi gat strong bakgraon long drafting we bae hemi save tanem olgeta polisi i kam olgeta instraksen we oli no praktikol nomo be oli save kam olsem olgeta provisen blong loa. Hemi shud save olsem wanem blong linkim pablik polisi i go long lejisletiv drafting mo stap insaed long evri Komiti blong Komisen blong help long saed blong translesen blong polisi i go long olgeta instraksen blong drafting.

Kandidet
Hemi mas
(a) gat wan Bajela blong Loa o wan postgraduet kwalifikesen long saed blong loa (hemia nao oli wantem);
(b) gat samples 4 kasem 5 yia eksperiens blong draftem olgeta loa (samples);
(c) gat eksperiens blong supavaes long wan manejen level wok;
(d) skil blong strong lidaship;
(e) wan man we i save komuniket gud mo
(f) save yusum gud komputa olsem Microsoft Software inkludim Word, PowerPoint mo Outlook.

Langwis: hemi mas save gud English mo Bislama. Bae i gud tumas sipos hemi save French tu.
Yu save kasem moa infomesen long saed blong posisen ia long VLRK long Port Vila o kontaktem MJKS Vekensi long: vacancy_mjcs@vanuatu.gov.vu o Lawson Jack Samuel: lsamuel@vanuatu.gov.vu, telefon namba 33620 o7745248. Man mo woman i save aplae. Sendem aplikesen i kam wetem olgeta kopi blong setifiket mo CV, mo adresem i kam long Sekreteri Vanuatu Loa Rifom KOMisen, **bifo 4:30 PM long namba 11 Jun 2021.**

Taetol blong wok: Prinsipol Risej
Namba blong Psot: 85001005
Level blong Wok: PL 6.3
Salari long wan Yia:VT 3,272,000
Ples: Port Vila

Infomesen blong mifala
Vanuatu Loa Rifom Komisen hemi wan indipenden bodi blong loa we Gavman blong Vanuatu i fandem mo i setap folem Law Commission Act [CAP 115]. Wok blong VLRK hemi blong stap gohed blong stadi mo lukluk long olgeta loa blong Vanuatu oltaem, mo sipos hemi luk se i nid blong mekem, bambae hemi mekem rekomendesen blong impruvum mo mekem olgeta loa ia i kam long standed blong tede. Vanuatu Loa Rifom Komisen hemi blong stap olsem wan indipenden bodi blong kipim olgeta loa blong Vanuatu i stret folem standed blong tede.

Wok
Vanuatu Loa Rifom Komisen i nidim wan Prinsipol Risej blong joenem tim. Hemia hemi wan gudfala taem blong joenem VLRK from se ofis bambae i mekem sevis blong hem i gro i kam bigwan long nekis 2 o 3 yia. Mein wok blong Prinsipol Risej hemi olsem wan supavaesa insaed long Risej Divisen. Wok ia i nidim wan man we hemi gat strong bakgraon long ligol risej we bae hemi save tanem olgeta risej i kam olgeta polisi we oli no praktikol nomo be oli save kam olsem olgeta provisen blong loa. Hemi shud save olsem wanem blong linkim risej i go long pablik polisi mo save lidim olgeta rivi long loa we Komisen i apruvum.

Kandidet
Hemi mas
(g) gat wan Bajela blong Loa o wan postgraduet kwalifikesen long saed blong loa (hemia nao oli wantem);
(h) gat samples 4 kasem 5 yia eksperiens olsem long ligol risej);
(i) gat eksperiens blong save supavaes
(j) skil blong strong lidaship;
(k) wan man we i save komuniket gud mo
(l) save yusum gud komputa olsem Microsoft Software inkludim Word, PowerPoint mo Outlook.

Langwis: hemi mas save gud English mo Bislama. Bae i gud tumas sipos hemi save French tu.
Yu save kasem moa infomesen long saed blong posisen ia long VLRK long Port Vila o kontaktem MJKS Vekensi long: vacancy_mjcs@vanuatu.gov.vu o Lawson Jack Samuel: lsamuel@vanuatu.gov.vu, telefon namba 33620 o7745248. Man mo woman i save aplae. Sendem aplikesen i kam wetem olgeta kopi blong setifiket mo CV, mo adresem i kam long Sekreteri Vanuatu Loa Rifom KOMisen, **bifo 4:30 PM long namba 11 Jun 2021.**